

07/03/2019

٢٠١٩/٠٣/٠٧

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal  
Executive Vice President, Chief Operations Officer  
Head of Operations Division  
Dubai Financial Market

عناية السيد/ حسن عبدالرحمن السركال  
نائب الرئيس التنفيذي، الرئيس التنفيذي للعمليات  
رئيس قسم العمليات  
سوق دبي المالي

**Annual General Assembly Meeting of Takaful Emarat  
Insurance (PSC)**

**اجتماع الجمعية العمومية السنوي لشركة تكافل الإمارات  
- تأمين (ش.م.ع.)**

Dear Sir,

السيد المحترم ،

Kindly note that the Annual General Assembly Meeting of Takaful Emarat Insurance (PSC) (TAKAFUL-EM) will take place on Monday, 25/03/2019 at 02:00 P.M at Conrad Hotel Dubai- Shaikh Zayed Road- Dubai – UAE.

يرجى العلم أن اجتماع الجمعية العمومية السنوي لشركة تكافل الإمارات - تأمين (TAKAFUL-EM) سينعقد يوم الاثنين الموافق ٢٠١٩/٠٣/٢٥ في تمام الساعة الثانية ظهرا في فندق كونراد دبي - شارع الشيخ زايد - دبي - الإمارات العربية المتحدة.

In the event that the required quorum for the First Meeting was not met, the Second Meeting shall be held on Monday 01/04/2019, at the same time and place. The second Meeting will be valid in all cases.

وإذا لم يكتمل النصاب القانوني لهذا الاجتماع فسيكون الاجتماع الثاني يوم الاثنين الموافق ٢٠١٩/٠٤/٠١ في نفس المكان و الزمان ويعتبر الاجتماع الثاني صحيحا أيا كان عدد الحاضرين.

Attached is a copy of the AGM invitation approved by Securities and Commodities authority.

مرفق طيه مسودة الدعوة لاجتماع الجمعية العمومية الموافق عليها من قبل هيئة الأوراق المالية و السلع .

Best regards,



Salman Qureshi  
Senior Compliance Manager



مع أطيب التحيات،

سلمان قريشي  
مدير أول الامتثال

